
Dz-08.0021.1.34.2015 

 

Protokół  

z posiedzenia nr 34/2015 

Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki  

w dniu 6 lipca 2015 r. o godz. 17:00 

w siedzibie Rady Dzielnicy VIII przy ul. Praskiej 52 w Krakowie 

 

 

Przewodniczący Arkadiusz Puszkarz na podstawie listy obecności stwierdził quorum (lista 

obecności w załączeniu), otworzył 34 posiedzenie Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki i przedstawił 

porządek obrad: 

 

1. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki z dnia 29.06.2015 r.  

2. Zapoznanie się z pismami wpływającymi do Rady Dzielnicy VIII. 

3. Podjęcie uchwał Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki w sprawie: 

a) delegowania członków Rady Dzielnicy VIII Dębniki; 

b) delegowania członków Rady Dzielnicy VIII Dębniki. 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał przygotowanych przez komisje merytoryczne Rady.   

5. Przygotowanie projektów uchwał w sprawie: 

a) kontynuowania w budżecie Miasta Krakowa na rok 2016 oraz w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej i Wieloletnim Planie Inwestycyjnym zadań inwestycyjnych; 

b) wprowadzenia do budżetu Miasta Krakowa na rok 2016 oraz do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadań inwestycyjnych; 

c) przywrócenia linii autobusowej 128 na trasie Mistrzejowice  

- pętla Czerwone Maki. 

6. Oświadczenia i komunikaty.  

 

 

Ad. 1 

 

Wobec nie wniesienia uwag do protokołu p. A. Puszkarz stwierdził przyjęcie protokołu z posiedzenia 

Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki z dnia 29.06.2015 r. 

 

Ad. 2 

 

P. K. Gacek odczytał pisma, które wpłynęły do Rady Dzielnicy VIII od 30.06.2015 r. do 6.07.2015 r.   

 

Ad. 3 

 

a) P. A. Puszkarz przedstawił uchwałę Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki w sprawie delegowania 

członków Rady Dzielnicy VIII Dębniki. 

Głosowanie: 3 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr 34/35/2015. 

b) P. A. Puszkarz przedstawił uchwałę Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki w sprawie delegowania 

członków Rady Dzielnicy VIII Dębniki. 

Głosowanie: 4 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr 34/36/2015. 

 

Ad. 4 

 

a) P. A. Puszkarz przedstawił do zaopiniowania projekt uchwały przygotowany przez Komisję 

Infrastruktury w sprawie montażu progów zwalniających na ul. Lubostroń w Krakowie – druk nr 122.                      

Opinia: pozytywna. 

Głosowanie: 4 za, jednogłośnie. 



b) P. A. Puszkarz przedstawił do zaopiniowania projekt uchwały przygotowany przez Komisję 

Infrastruktury w sprawie montażu progów zwalniających na łączniku ul. Bobrzyńskiego                           

z ul. Lubostroń w Krakowie – druk nr 123.                      

Opinia: pozytywna. 

Głosowanie: 4 za, jednogłośnie. 

c) P. A. Puszkarz przedstawił do zaopiniowania projekt uchwały przygotowany przez Komisję 

Infrastruktury w sprawie projektu zmian rozkładu jazdy linii autobusowych nr 112 i nr 162                             

z likwidacją linii autobusowej nr 412 – druk nr 124.                      

Opinia: pozytywna. 

Głosowanie: 4 za, jednogłośnie. 

 

Ad. 5 

 

a) P. A. Puszkarz przedstawił projekt uchwały – propozycję Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki                    

w sprawie kontynuowania w budżecie Miasta Krakowa na rok 2016 oraz w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej i Wieloletnim Planie Inwestycyjnym zadań inwestycyjnych. 

Głosowanie: 4 za, jednogłośnie. 

b) P. A. Puszkarz przedstawił projekt uchwały – propozycję Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki                    

w sprawie wprowadzenia do budżetu Miasta Krakowa na rok 2016 oraz do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadań inwestycyjnych. 

Głosowanie: 4 za, jednogłośnie. 

c) P. A. Puszkarz przedstawił projekt uchwały – propozycję Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki                    

w sprawie przywrócenia linii autobusowej 128 na trasie Mistrzejowice  

- pętla Czerwone Maki. 

Głosowanie: 4 za, jednogłośnie. 

 

Ad. 6 

 

Zarząd omówił sprawy związane z realizacją zadań: budowa ul. Chmieleniec, budowa pochylni                    

dla niepełnosprawnych przy ul. Konopnickiej oraz prace remontowe w placówkach oświatowych                   

na rok 2016. 

W dyskusji udział wzięli: p. A. Puszkarz, p. K. Gacek, p. U. Twardzik, p. B. Augustyniak,                             

p. P. Bystrowski.    

Ustalono, że zostaną skierowane zapytania do Zarządu Infrastruktury Komunalnej i Transportu                   

w dwóch pierwszych sprawach. 

P. P. Bystrowski w sprawie zorganizowania spotkania dotyczącego remontu przejścia podziemnego 

Konopnickiej/Madalińskiego.    

  

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Arkadiusz Puszkarz zamknął                          

34 posiedzenie Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki (godz. 18:15). 

 

 

Protokołowała:      Prowadzący obrady: 

Beata Augustyniak          Arkadiusz Puszkarz 

Przewodniczący Rady i Zarządu  

Dzielnicy VIII Dębniki  


